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TBMM Millî Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonu Başkanı, AK Parti Ordu Milletvekili Prof.
Dr. Mahmut Özer, Fatsa Millet Bahçesi Projesi’nde incelemelerde bulundu.  Milletvekili Özer’e
Belediye Başkanı İbrahim Etem Kibar, İl Başkanı, Selman Altaş, önceki dönem Milletvekili Metin
Gündoğdu, Aybastı Belediye Başkanı Beytullah Geçtan, Korgan Belediye Başkanı Tuncay
Kiraz, İlçe Başkanı Yasin Sarıçiçek ve 28.dönem Milletvekili adayı İsa Yüksel’de eşlik etti.  “MİL
LET BAHÇESİ PROJEMİZDE ALTYAPI ÇALIŞMALARI YÜZDE 80 AŞAMASINA GELDİ”
Yapılan inceleme sonrası ilk açıklamayı Fatsa Belediye Başkanı İbrahim Etem Kibar yaptı.
Başkan Kibar Milletvekili Prof. Dr. Mahmut Özer’in Ordu’ya gelmesiyle beraber Fatsa Millet
Bahçesi projesinin  altyapı çalışmalarına hızlı bir şekilde başladıklarını belirterek, “Altyapı
çalışmaları 30 milyon TL’lik bir yatırımla son bulacak. Şu an projenin altyapı çalışmaları yüzde
80 aşamasına geldi. 
100 bin metrekarelik alanın etrafı gerekli tahkimat ile taş duvarlarla çevrilmesi tamamlandı. 
İnşallah yıl sonu itibaren altyapısını tamamlayacak olduğumuz Millet Bahçesi projemizin üst
yapısı için kolları sıvamış olacağız. Tahminimize göre güncel bütçeleri ile 300 milyon liraya mâl
olacak olan üstyapı çalışmasının da 2024 yılında üstyapı ihalesini yapmayı düşünüyoruz. Sayın
Bakanımıza bu zamana kadar millet bahçemize sağlamış olduğu yatırımlardan dolayı
teşekkürlerimizi, şükranlarımızı iletiyorum.” dedi. 
“SÜREKLİ İLERLEDİĞİNİ GÖRMEK BİZİ MUTLU EDİYOR”
Daha sonra konuşan AK Parti İl Başkanı Selman Altaş ise Millet Bahçesi’ne her geldiklerinde
projenin bir adım üzerine koymuş, hatta alt yapı çalışmaları sonuçlandığını ve buranın sürekli
ilerlediğini gördüklerini söyledi. 
“ALT YAPIYI 2023 YILI SONU İTİBARİYLE TAMAMLAMAYI HEDEFLİYORUZ”
TBMM Millî Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonu Başkanı, AK Parti Ordu Milletvekili Prof.
Dr. Mahmut Özer’de Millet Bahçesinin altyapısının tamamlanması ile ilgili süreci başlatmalarıyla
dönemin Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanı Murat Kurum’un çok önemli destekler
sağladığını söyleyerek, “Projede alt yapı çalışmalarının tamamlanması ile ilgili 2023 yılı sonu
itibariyle bir hedefimiz var. Ondan sonra da üst yapı çalışmalarına başlayacağız. 
Yeni Bakanımız Mehmet Özhaseki Bakanımızla geçen hafta ziyaretimizde buranın alt yapısının
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tamamlanması ile ilgili tüm ödenekleri inşallah en kısa zamanda buraya kazandıracak ve 2023
yılının sonuna kadar da Millet Bahçesi'nin altyapısı tamamlanmış olacak. 
Üst yapısı da yaklaşık bugünkü fiyatlarla 300 milyon TL’lik bir proje. Nasıl altyapısını
tamamladıysak inşallah üst yapısını da hızlı bir şekilde tamamlayıp Fatsa'nın artık diğer
alanlardaki hizmetinin ötesinde tüm vatandaşların çok nitelikli zaman geçirebilecekleri bir Millet
Bahçesi'ni de kazandırmış olacağız. Kıymetli Belediye Başkanımıza tüm ekibiyle birlikte bu
süreçleri çok hızlı bir şekilde yürüttükleri için, bir problem olduğu zaman bizleri haberdar edip
hızlı bir şekilde çözüm noktasında adım atma iradesi gösterdikleri için çok teşekkür ediyorum.”
şeklinde konuştu.
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